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	APPLICATIONS FOR LEAVE SUBMITTED TO COURT SINCE LAST ISSUE
	



	DEMANDES SOUMISES À LA COUR DEPUIS LA DERNIÈRE PARUTION




JANUARY 3, 2017 / LE 3 JANVIER 2017

CORAM:  Chief Justice McLachlin and Wagner and Gascon JJ.
La juge en chef McLachlin et les juges Wagner et Gascon

1. Adrien Raymond et autres c. Directrice des poursuites criminelles et pénales (Qc) (Crim.) (Autorisation) (37278)

2. Toronto-Dominion Bank v. Sheila Wise et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (37255)

3. Stephen Henry Cotter v. Point Grey Golf and Country Club (B.C.) (Civil) (By Leave) (37255)


CORAM: Abella, Karakatsanis and Brown JJ.
Les juges Abella, Karakatsanis et Brown

4. Cyrénus Dugas v. Peter Gaudet et al. (N.B.) (Civil) (By Leave) (37198)

5. Sheldon Blank v. Minister of Justice (F.C.) (Civil) (By Leave) (37231)


CORAM: Moldaver, Côté and Rowe JJ.
Les juges Moldaver, Côté et Rowe

6. Jason Donald Nassr v. Laurie Ann Vermette (Ont.) (Civil) (By Leave) (37308)

7. Jason Donald Nassr v. Laurie Ann Vermette (Ont.) (Civil) (By Leave) (37232)
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	[bookmark: QuickMark_1]MOTIONS
	

	REQUÊTES



16.12.2016

Before / Devant:   MOLDAVER J. / LE JUGE MOLDAVER

	Motion for leave to intervene 
	

	Requête en autorisation d’intervenir 

	BY / PAR
	Insurance Bureau of Canada
	
	

	
	
	
	

	IN / DANS :
	Mohsen Saadati, by his Litigation Guardian, Sara Zarei

	v. (36703)

Grant Iain Moorhead et al. (B.C.)
	
	



GRANTED / ACCORDÉE

FURTHER TO THE ORDER dated October 14, 2016, granting leave to intervene to the Insurance Bureau of Canada;

IT IS HEREBY FURTHER ORDERED THAT: 

The said intervener is granted permission to present oral argument not exceeding five (5) minutes at the hearing of the appeal.



À LA SUITE DE L’ORDONNANCE datée du 14 octobre 2016, autorisant le Bureau d’assurance du Canada à intervenir;

IL EST EN OUTRE ORDONNÉ QUE :

Ledit intervenant est autorisé à présenter une plaidoirie orale d’au plus cinq (5) minutes lors de l’audition de l’appel.



16.12.2016

Before / Devant :   ROWE J. / LE JUGE ROWE

	Motion for a stay of execution 
	


	Requête en vue d’obtenir un sursis à l’exécution

	IN / DANS :
	Attorney General of Canada

	v. (37037)

Larry Philip Fontaine in his personal capacity and in his capacity as the executor of the estate of Agnes Mary Fontaine, deceased et al. (Ont.)
	
	



ALLOWED IN PART / ACCORDÉE EN PARTIE


UPON APPLICATION by the appellant for an order under s. 65.1 of the Supreme Court Act and rule 62 of the Rules of the Supreme Court of Canada staying the order of the Ontario Superior Court of Justice, 2014 ONSC 4585, dated August 6, 2014, and upheld by order of the Court of Appeal for Ontario, 2016 ONCA 241, dated April 4, 2016, pending the determination of the appeal; 

AND THE MATERIAL FILED having been read; 

IT IS HEREBY ORDERED THAT:

The motion is granted in part. Paragraphs 4, 6, 7, 8 and 9 of the order of the Ontario Superior Court of Justice, 2014 ONSC 4585, dated August 6, 2014, and paragraph l of the order of the Court of Appeal for Ontario, 2016 ONCA 241, dated April 4, 2016, shall be stayed pending the outcome of the appeal before this Court. Paragraph 5 of the order of the Ontario Superior Court of Justice, 2014 ONSC 4585, dated August 6, 2014, shall be stayed pending the outcome of the appeal before this Court only insofar as it relates to the giving of notice.



À LA SUITE DE LA DEMANDE présentée par l’appelant en vue d’obtenir, en vertu de l’art. 65.1 de la Loi sur la Cour suprême et de l’art. 62 des Règles de la Cour suprême, une ordonnance portant sursis d’exécution de l’ordonnance rendue par la Cour supérieure de justice de l’Ontario, 2014 ONSC 4585, en date du 6 août 2014, et confirmée par une ordonnance de la Cour d’appel de l’Ontario, 2016 ONCA 241, datée du 4 avril 2016, jusqu’à ce que le pourvoi ait été tranché;

ET APRÈS EXAMEN des documents déposés,

IL EST ORDONNÉ CE QUI SUIT :

La requête est accordée en partie. Il est sursis à l’exécution des paragraphes 4, 6, 7, 8 et 9 de l’ordonnance de la Cour supérieure de justice de l’Ontario, 2014 ONSC 4585, datée du 6 août 2014, et du paragraphe 1 de l’ordonnance de la Cour d’appel de l’Ontario, 2016 ONCA 241, datée du 4 avril 2016, jusqu’à l’issue du pourvoi devant notre Cour. Il est sursis à l’exécution du paragraphe 5 de l’ordonnance de la Cour supérieure de justice de l’Ontario, 2014 ONSC 4585, datée du 6 août 2014, seulement en ce qui a trait à la notification, jusqu’à ce que notre Cour ait statué sur l’appel.
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	NOTICES OF APPEAL FILED SINCE LAST ISSUE
	


	AVIS D’APPEL DÉPOSÉS DEPUIS LA DERNIÈRE PARUTION



	22.12.2016

Joseph Sciascia

	v. (37155)

Her Majesty the Queen (Ont.)

(By Leave)

	












	20.12.2016

Max Wayne Cowper-Smith

	v. (37120)

Gloria Lynn Morgan and Gloria Lynn Morgan Executor of the Will of the late Elizabeth Flora Cowper-Smith, Deceased (B.C.)

(By Leave)


	29.12.2016

Centrale des syndicats du Québec et autres

	c. (37002)

Procureure générale du Québec (Qc)

(Autorisation)

	










	30.12.2016

Donald Joseph Boutilier

	v. (37168)

Her Majesty the Queen (B.C.)

(By Leave)
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